
Fra: Folkevalde (folkevalde@hfk.no)
Sendt: 07.03.2019 15:17:57
Til: Marielle Solheim
Kopi: 

Emne: VS: Spørsmål frå Lerøy (Ap) - Ranavik ferjekai, kostnad for ladepunkt
Vedlegg: 
Hei.
 
Eg vil gjerne stille to spørsmål i MISA‐møtet 13.3.2019.
 
Mitt andre spørsmål er frå Kvinnherad og går til Svv. Det dreier seg om ladeanlegg for ferjer på Ranavik ferjekai.
Spørsmålet er kva dette ladepunktet vil koste?
 
 
Beste helsing
Per Lerøy
MISA
Hordaland fylkeskommune
Mob. 94506747
 
 


